

Title (en)

Device for movable fixing an object, especially jewellery, on a support.

Title (de)

Vorrichtung zur beweglichen Verbindung eines Objektes, insbesondere eines Schmuckstückes, auf einer Unterlage.

Title (fr)

Dispositif de fixation amovible d'un objet, notamment un bijou, sur un support.

Publication

EP 0333543 A1 19890920 (FR)

Application

EP 89400556 A 19890228

Priority

FR 8802449 A 19880229

Abstract (en)

The device for the removable fixing of an object, especially jewellery, on a support, particularly another item of jewellery or a jewellery mounting mechanism, comprises two elements (1:2) integral with or capable of being fixed to the object, and respectively the support, the said elements comprising cooperating locking means, in the form of at least one lug (22) protruding from one of the elements (male element 2) capable of engaging in an opening (8, 17) of the other element (female element 1), and a member (3) which is mobile in the said other element between a locked position in which the said mobile member cooperates with the said lug or lugs engaged in the corresponding opening or openings in order to ensure the retaining and an unlocked position in which the said mobile member is disengaged from the said lug or lugs. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de fixation amovible d'un objet, notamment un bijou, sur un support, notamment un autre bijou ou un mécanisme de montage de bijou. Ce dispositif comprend deux éléments (1 ; 2) solidaires de ou aptes à être fixés sur l'objet, et respectivement le support, lesdits éléments comportant des moyens de verrouillage coopérants, sous la forme d'au moins une patte en saillie (22) de l'un des éléments (élément mâle 2) apte à s'engager dans une lumière (8,17) de l'autre élément (élément femelle 1), et d'un organe (3) mobile dans ledit autre élément entre une position de verrouillage dans laquelle ledit organe mobile coopère avec la ou lesdites pattes engagées dans la ou les lumières correspondantes pour en assurer la retenue et une position de déverrouillage dans laquelle ledit organe mobile se trouve dégagé de la ou lesdites pattes.

IPC 1-7

A44C 5/18

IPC 8 full level

A44C 1/00 (2006.01); **A44C 5/18** (2006.01); **A44C 15/00** (2006.01); **A44C 17/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A44C 5/18 (2013.01 - EP US); **A44C 15/001** (2013.01 - EP US); **A44C 17/0208** (2013.01 - EP US); **Y10T 24/45482** (2015.01 - EP US);
Y10T 24/45534 (2015.01 - EP US); **Y10T 24/45754** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 1557510 A1 19700402 - GAY FRERES SA A R L SOC
- [A] DE 2344741 A1 19740328 - PIERRE A DEROBERT EID S A
- [A] DE 1938921 U 19660518 - DAUB ANDREAS FA [DE]
- [A] FR 1325860 A 19630503 - SCHERLE S
- [A] FR 1201445 A 19591230 - GAY FRERES ETS

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0333543 A1 19890920; **EP 0333543 B1 19921230**; AT E83900 T1 19930115; DE 68904100 D1 19930211; DE 68904100 T2 19930519;
ES 2036352 T3 19930516; FR 2627823 A1 19890901; FR 2627823 B1 19900720; HK 99193 A 19930930; JP H02104304 A 19900417;
JP H0442922 B2 19920715; US 4914790 A 19900410

DOCDB simple family (application)

EP 89400556 A 19890228; AT 89400556 T 19890228; DE 68904100 T 19890228; ES 89400556 T 19890228; FR 8802449 A 19880229;
HK 99193 A 19930923; JP 4632589 A 19890227; US 31661989 A 19890228